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ZÁPIS Z MIMORIADNEHO ZASADNUTIA  

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 09.07.2021 

 

Prítomní:  10 členov AS EkF TUKE podľa elektronickej prezenčnej listiny 

vyplývajúcej zo záznamu. 

 Ospravedlnení: doc. Ing. Peter Džupka, PhD., Bc. Juraj Nestorík 

 

Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., doc. Ing. MVDr. Ján Buleca, PhD., doc. Ing. 

Rajmund Mirdala, PhD., Ing. Lenka Vejačková 

 

Program zasadnutia:  

 

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia  doc. Bánociová 

2. Schválenie overovateľov zápisnice doc. Bánociová 

3. Schvaľovanie programu zasadnutia doc. Bánociová 

4. Kontrola uznesení doc. Glova 

5. Výsledky korešpondenčných hlasovaní AS EkF TUKE  doc. Bánociová 

6. Návrh a schvaľovanie zástupcu AS EkF TUKE do výberovej 

komisie 

doc. Bánociová 

7. Schvaľovanie výberovej komisie doc. Šoltés 

8. Prerokovanie a schvaľovanie návrhu Rozpočtu EkF TUKE na rok 

2021 

doc. Šoltés 

9. Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení EkF 

TUKE za rok 2020 

doc. Šoltés 

10. Interpelácie doc. Bánociová 

11. Rôzne doc. Bánociová 

12. Záver zasadnutia doc. Bánociová 

 

 

K 1. bodu: Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie AS EkF TUKE otvorila predsedníčka senátu a privítala všetkých prítomných členov 

AS EkF TUKE a hostí. Prítomných bolo 10 zástupcov AS EkF TUKE podľa elektronickej 

prezenčnej listiny. Senátori Džupka a Nestorík sú ospravedlnení.  

 

 

K 2. bodu: Schválenie overovateľov zápisu 
Predsedníčka AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia AS EkF TUKE, 

navrhla senátorku Manuelu Raisovú a senátora Dominika Jiráska. Obaja s návrhom súhlasili.  

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 

AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 09.07.2021 

v zložení: senátorka Manuela Raisová a senátor Dominik Jirásek. 

 



2 
 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 

11/2021. 

 

K 3. bodu: Schvaľovanie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia bol predložený ako súčasť pozvánky na zasadnutie AS EkF TUKE 

spoločne s materiálmi - dňa 06.07.2021. Predsedníčka AS EkF TUKE predniesla návrh 

o rozšírenie programu zasadnutia o bod “Výsledky korešpondenčných hlasovaní AS EkF TUKE”. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala hlasovať o návrhu uznesenia: 

AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 09.07.2021 rozšírený o bod 

“Výsledky korešpondenčných hlasovaní AS EkF TUKE”. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 12/2021. 

 

K bodu 4: Kontrola uznesení 

Predsedníčka požiadala podpredsedu AS EkF TUKE senátora Glovu o kontrolu uznesení. Ten 

uviedol, že z uznesení z minulých zasadnutí AS EkF TUKE nevyplývajú žiadne úlohy. 

 

K bodu 5: Výsledky korešpondenčných hlasovaní AS EkF TUKE 

V zmysle § 14 ods. 6 Rokovacieho poriadku AS EkF TUKE, predsedníčka AS EkF TUKE podala 

informáciu o výsledkoch hlasovania o uzneseniach č. 9/2021 a č. 10/2021 per rollam. 

 

Výsledky hlasovania 10.06.2021: 

  

Uznesenie č. 9/2021 - Hlasovanie: 
Počet stanovísk doručených v stanovenom termíne: 14 

Z toho: 

Počet súhlasných stanovísk: 14 

Počet nesúhlasných stanovísk: 0 

Nehlasovali – zdržali sa hlasovania: 0 

      Elektronickým hlasovaním bolo uznesenie schválené. 

 

9/2021 AS EkF TUKE na svojom zasadnutí dňa 10.06.2021 schválil člena výberovej komisie 

delegovaného akademickým senátom Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach na 

obsadenie 1 pracovného miesta vo funkcii odborný asistent na Katedru aplikovanej matematiky 

a hospodárskej informatiky (podľa prílohy). 
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Výsledky hlasovania 15.06.2021: 

 

Uznesenie č. 10/2021 - Hlasovanie: 
Počet stanovísk doručených v stanovenom termíne: 14 

Z toho: 

Počet súhlasných stanovísk: 14 

Počet nesúhlasných stanovísk: 0 

Nehlasovali – zdržali sa hlasovania: 0 

      Elektronickým hlasovaním bolo uznesenie schválené. 

 

10/2021 AS EkF TUKE na svojom zasadnutí dňa 15.06.2021 schválil výberovú komisiu na 

obsadenie 1 pracovného miesta vo funkcii odborný asistent na Katedru aplikovanej matematiky a 

hospodárskej informatiky v zložení (podľa prílohy). 

 

K bodu 6: Návrh a schvaľovanie zástupcu AS EkF TUKE do výberovej komisie  

Dekan EkF TUKE predniesol návrh predloženého materiálu. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE požiadala senátorov o návrh zástupcu AS EkF TUKE do výberovej 

komisie. Samotné návrhy ako aj výsledok hlasovania sú súčasťou prílohy tejto zápisnice. 

 

Bol podaný návrh zo strany senátorky Mojsejovej. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala následne hlasovať o uznesení: AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu 

AS EkF TUKE do výberovej komisie podľa prílohy. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že AS EkF TUKE schválil zástupcu AS EkF TUKE do 

výberovej komisie podľa prílohy ako uznesenie č. 13/2021. 

 

K bodu 7: Schvaľovanie výberovej komisie 

Dekan fakulty predniesol návrh zloženia výberovej komisie podľa prílohy, rozšírený o zástupcu 

AS EkF TUKE podľa uznesenia č. 13/2021. Predsedníčka AS EkF TUKE dala následne hlasovať 

o uznesení: AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu podľa prílohy.  

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že AS EkF TUKE schválil výberovú komisiu podľa 

prílohy ako uznesenie č. 14/2021.  

 

K bodu 8: Prerokovanie a schvaľovanie návrhu Rozpočtu EkF TUKE na rok 2021 

Predniesol dekan a tajomníčka fakulty. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE otvorila rozpravu. 
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Predsedníčka senátu sa opýtala na to, či krátenie rozpočtu nejako ohrozí fungovanie EkF TUKE? 

Bude sa ešte niečo krátiť? Ako uviedol dekan, nemalo by to nijako ohroziť fungovanie fakulty. 

 

Senátorka Raisová sa opýtala, či bude senát o ďalších zmenách a kráteniach rozpočtu informovaný 

a kedy asi? Ako uviedol dekan, v prípade toho, že k zmenám dôjde, bude informácia poskytnutá. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala hlasovať o návrhu uznesenia: AS EkF TUKE schvaľuje Rozpočet 

EkF TUKE na rok 2021. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil Rozpočet EkF TUKE na rok 2021 

ako uznesenie č. 15/2021. 

 

K bodu 9: Prerokovanie a schvaľovanie Výročnej správy o hospodárení EkF TUKE za rok 2020 

Dekan dal slovo pani tajomníčke. Predniesla výročnú správu a oboznámila senát s jej obsahom. 

 

Predsedníčka otvorila diskusiu. Zároveň sa opýtala: Ako sme na tom s príspevkami na rekreácie? 

Podľa vyjadrenia pani tajomníčky nie je to uvedené v samostatnej položke, uviedla ale približnú 

výšku čerpania za rok 2020. 

 

Senátor Kubák upozornil na malú formálnu chybu, potrebu úpravy rozdielu v Tab. 2 správy. Ako 

uviedla pani tajomníčka, chyba sa opraví. 

 

Predsedníčka AS EkF TUKE dala hlasovať o návrhu uznesenia: AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú 

správu o hospodárení EkF TUKE za rok 2020. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

10 10 0 0 

Predsedníčka AS EkF TUKE konštatovala, že senát schválil Výročnú správu o hospodárení EkF 

TUKE za rok 2020 ako uznesenie č. 16/2021. 

 

K bodu 10: Interpelácie 

Neboli žiadne. 

 

K bodu 11: Rôzne 

Senátorka Mojsejová – 18.05.2021 prečítali študenti stanovisko. Sľúbili sme im zverejnenie, 

nezverejnili sme. Ako uviedla v reakcii predsedníčka senátu, študentská časť senátu ho nedoručila 

na zverejnenie.  

Zástupca študentov Jirásek sa ospravedlnil a uviedol, že študentská časť senátu ho ešte neposlala. 

Zrealizujú nápravu a pošlú ju čo najskôr. 

 

Senátorka Paľová poprosila, aby boli zamestnanci mali viac informácií o projekte Ulysseus. Asi 

by bolo vhodné spriehľadniť komunikáciu. 
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Ako uviedol v reakcii dekan fakulty, prešli sme na online systém, ale nefungujeme dokonale ešte 

s online propagáciou. 

 

Senátorka Siničáková uviedla, že ide to pomaly, pretože sme takí veľkí. To je daň za to. Zároveň 

informovala, že je možné sa zapojiť do väčšieho konzorcia univerzít v ďalšom období (nový 6 

ročný projekt). 

 

Prodekan Buleca uviedol, že pre niektorých kolegov je práca s informáciami asi komplikovanejšia, 

vzhľadom na skutočnosť jazykových kompetencií v AJ.  

 

K bodu 12: Záver zasadnutia 
Predsedníčka AS EkF TUKE poďakovala prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu 

a zasadnutie akademického senátu ukončila.  
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UZNESENIA 

z mimoriadneho zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 09.07.2021 
  

11/2021        AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE  zo 

dňa 09.07.2021 v zložení: senátorka Manuela Raisová a senátor Dominik Jirásek. 
12/2021         AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 09.07.2021 

rozšírený o bod “Výsledky korešpondenčných hlasovaní AS EkF TUKE”.  

13/2021 AS EkF TUKE schvaľuje zástupcu AS EkF TUKE do výberovej komisie podľa 

prílohy. 

14/2021 AS EkF TUKE schvaľuje výberovú komisiu podľa prílohy. 

15/2021 AS EkF TUKE schvaľuje Rozpočet EkF TUKE na rok 2021. 

16/2021 AS EkF TUKE schvaľuje Výročnú správu o hospodárení EkF TUKE za rok 2020 

  

 

 
 

Košice, 09.07.2021 

 

Zapísal:    doc. Ing. Jozef Glova, PhD. v. r. 

 

Overili:    Ing. Manuela Raisová, PhD. v. r. 

 

     Dominik Jirásek v. r. 

   

Predsedajúca: 

   doc. Ing. Anna Bánociová, PhD. v. r.   

   predsedníčka AS EkF TUKE     

 

 


